
Zápis z on-line jednání předsednictva ze dne 7. 12. 2022

Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Denisa Pačanová, Jana Prouzová, 
Ladislav Procházka, Kateřina Doušová
Za RPK: Ondřej Bláha

Na programu jednání byla příprava MŠ 2023. 
Termín byl stanoven na 16.-17.6.

Ondřej Bláha představil možné areály na pronájem:
Hradištko u Sadské, Pardubice, Chuchle
Hradištko  má  v uvedeném  termínu  volno,  nabízí  možnost  udělat 
předvadiště  v parku  na  trávě  (ale  není  tam  úplná  rovina),  nevýhoda  – 
omezený počet boxů, nutnost respektovat běžný chod tamní stáje ( např. 
při vyhánění koní do ohrad byl omezen provoz a pohyb u boxů).
Pardubice  mají  v uvedeném  termínu  také  volno,  k dispozici  je  travnatá 
jízdárna,  dostatečné  množství  boxů,  nevýhodou  je  špatná  zkušenost 
z minulých let, ale změnilo se vedení.
Chuchle v uvedený termín volno nemá, nabízí víkend 9. -10.,  ale pokud 
dostane nabídku na pořádání např. skokových soutěží, naši akci „zruší“. 
Cenové podmínky u všech areálů jsou zhruba stejné.
Předsednictvo pověřilo  p.  Bláhu,  aby koordinoval  přípravy a  zastupoval 
svaz při jednání s poskytovatelem areálu. Všichni hlasovali pro.
P.  Bláhovi  bude  vystavena  plná  moc  pro  zastupování  svazu.  Všichni 
hlasovali pro.
Pro uspořádání šampionátu 2023 byl vybrán areál v Pardubicích. Všichni 
hlasovali pro.
P.  Bláha  byl  pověřen,  aby  podepsal  smlouvu  k pronájmu  areálu  na 
uvedený  termín.  Dále  zjistí  možnosti  cateringu,  možnosti  pronájmu 
drobného vybavení, možnost stavění vlastních ohrádek.

Schůze byla ukončena ve 20:10.
Zapsala Jana Prouzová


